
PARAISTEN KAUPUNKI 

HYVINVOINTITOIMIKUNTA  3.4.2023 klo 15.00–17.00 

Paikka:  Ohjaamo, kaupungintalo  

Läsnä:  Laaksonen Jeanette, puheenjohtaja 
Bergman Eeva, varapuheenjohtaja 
Karlsson Svante 
Sihvonen Fredrika 
Granqvist Conny 
Fredriksson Conny 
Engström Sverker 
Wallin Mika 
Sahlgren Aki 
Luoma Mikaela 
Henriksson Carita 
Leppäkari Maria, elinvoimapäällikkö 
Hotanen Pia, sihteeri 

  

§ 1 Kokouksen avaaminen 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.00. 

§ 2 Jäsenten esittäytyminen 

 Kaikki varsinaiset jäsenet olivat paikalla ja esittäytyivät. 

§ 3 Hyvinvointitoimikunnan työn esittely 

Kaupunginhallitus päätti 13.2.2023 asettaa 30.9.2023 asti toimivan 
hyvinvointitoimikunnan. Puheenjohtaja Jeanette Laaksonen kertoi 
hyvinvointitoimikunnan asettamisen taustoista. Lisäksi keskusteltiin toimikunnan työn 
jäsentelystä. Toimikunta päätti muun muassa pitää kokoukset seuraavina päivinä: 
2.5., 13.6., 22.8. ja 5.9. klo 15.30–17.30. Jäsenet saavat osallistumisestaan 
kokouspalkkion ja kilometrikorvauksen. 

Hyvinvointitoimikunta vastaa työryhmää eikä sillä siten ole päätösvaltaa.  

Vaikka tehtävänantoon liittyy epäselvyyttä, toimikunnan mielestä ryhmän työ on 
tärkeää. Toimikunnan tarkoituksena on edistää kaupungin tavoitteita ja toimintaa 
terveyden ja hyvinvoinnin osalta. Tehtävänanto koetaan toistaiseksi epäselväksi, 
kuten myös se, miten mahdolliset käsiteltävät asiat etenevät organisaatiossa. Nämä 
asiat selvitetään seuraavaan kokoukseen mennessä. 

§ 4 Uusi organisaatio 

Elinvoimapäällikkö Maria Leppäkari informoi kaupungin uudesta organisaatiosta ja 
tulevista muutoksista, muun muassa siitä, että TE-palvelut (työ- ja elinkeinotoimisto) 
siirtyvät kunnan vastuulle vuodesta 2024 alkaen.  



Keskusteltiin monista asioista, kuten muun muassa siitä, mitä on hyvinvointi, onko 
toimikunnalla jokin tehtävä, missä liikunta ja liikkuminen näkyvät, sillanrakentajista 
kolmannen sektorin suuntaan, miten työskentelemme tulevaisuudessa, toimitetaanko 
toimikunnan muistiot edelleen elinvoimavaliokunnalle ja miten teemme yhteistyötä 
Varhan kanssa? 

§ 5 Hyvinvointisuunnitelma 

Hankekoordinaattori Pia Hotanen kertoi laajan hyvinvointisuunnitelman 
tilannekuvasta. 

Osallistujilla oli monia ehdotuksia siitä, miten toimintaa voitaisiin tukea ja kehittää 
hyvinvointisuunnitelman puitteissa. Muun muassa: Pajbackan aluetta pitäisi kehittää – 
voitaisiinko tehdä yhteistyötä Nordkalkin kanssa? Voitaisiinko vaikuttamistoimielimille 
ja hyvinvointitoimikunnalle järjestää työpaja? Lillholmenin alueen kehittäminen – 
yhteistyötä Skröbböl Gåbbana -yhdistyksen kanssa? Miten kaupunki voisi tukea 
erikokoisia yhdistyksiä niiden tärkeässä työssä? Kulttuurihyvinvointi pitäisi tuoda 
selvemmin esille. Voisivatko yhdistykset tai muut paikalliset voimat saada erilaisia 
avustuksia esimerkiksi kulttuuritoiminnan järjestämiseen tai esimerkiksi 
urheilukenttien hoitamiseen? Voisiko Parainen kopioida Taalintehtaan 
kierrätyskeskuksen toimintamallin? Ikääntyneille pitäisi olla alue, jossa he voivat 
liikkua, esimerkiksi seniorikuntosali, turvalliset jalkakäytävät myös rollaattoria 
käyttäville, yhteinen tila yhdistyksille, esimerkiksi. Ankkuritalo? 

Seuraavassa kokouksessa voitaisiin keskittyä johonkin tiettyyn teemaan, kuten 
yksinäisyyteen ja turvattomuuteen, jotka on hyvinvointisuunnitelmassa nostettu esiin 
haasteina Paraisilla. 

§ 6 Seuraava kokous 

 Seuraava kokous on 2.5.2023 klo 15.30. 

 

 _________________________ _________________________ 
 Jeanette Laaksonen, puheenjohtaja Pia Hotanen, sihteeri 


